
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL  DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 18 DE DESEMBRE DE 2017

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 12/2017 ordinària 

Dia i hora: 18 de desembre de 2017 a les 20:00 h.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals

Sra. Mª Dolores Zabalza Prieto                     Grup polític municipal PSOE

Persones designades per l'Alcaldia

  Sr. Raúl Galván López

Veïns designats portaveu grups polítics municipals

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                           Grup polític PP

Sr. Manuel Paduraru Ionete                               Grup polític municipal C's

Representants de le  s AV

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV. San Pablo

Sr. Alberto Ramos Renau AV. San Jaime

Sr. Ramón Sarria Picazo AV. Tir de Colom

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV. San Bernardo

Sr. Rafael Serrano Ruiz AV. La Aduana
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Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

Sr. Luis López López AV Maestría

Representants de les AMPA

Sra. Ana Mª Latorre Centelles AMPA Isidoro Andrés Villarroya

Sra. Mariam tomás Gimeno AMPA CEIP Exèrcit

Representants de participació ciutadana

Sra. María Hernández Belmonte Mujeres 8 de Marzo

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. María España Novoa

Sr. Jorge García Alcalá

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sr.  Josan A. Gines Camahort

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

 Sr. Miguel Angel Guillamón Nachés

Sr. Joaquín Górriz Plumed

Sra. Luisa Motos Cano

        

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent  a la sessió extraordinària del  Consell  Municipal  de 
Districte Sud de data 25 de setembre de 2017

2. Presa de possessió com a membre del Consell Municipal del Districte Sud de la Sra. 
María Hernández Belmonte, representant de l’Asociación Mujeres 8 de Marzo

3. Informe de la presidenta
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4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 
hores del dia 18 de desembre de dos mil dèsset sota la presidència de la Il·lma. Senyora 
Tinent d'Alcaldia, Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i senyores assenyalats 
anteriorment a fi de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud, amb 
la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Una vegada  comprovat  el  quòrum d'assistència,  la  presidenta  inicia  la  sessió  i  passa  a 
tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL 
MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 25 DE SETEMBRE DE 2017

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 25 de 
setembre de 2017, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2.  PRESA  DE  POSSESSIÓ,  COM  A  MEMBRE  DEL  CONSELL  MUNICIPAL  DEL 
DISTRICTE SUD, DE LA SRA. MARÍA HERNÁNDEZ BELMONTE, REPRESENTANT DE 
L'ASOCIACIÓN MUJERES 8 DE MARZO

María Hernández Belmonte, representant de l'Asociación Mujeres 8 de Marzo, procedeix a 
prometre, d'acord amb la fórmula prevista en l'article 1 del Reial decret 707/1979, d'1 d'abril, 
com a representant de l'Asociación Mujeres 8 de Marzo en el Consell Municipal del Districte 
Sud.

3. INFORME DE LA PRESIDENTA 

La  presidenta  vol  fer  constar  que  per  acord  de  tot  el  Consell,  els  distints  informes  de 
contestacions  dels  punts  de  les  juntes  anteriors  es  comentaran  en  la  Junta  del  18  de 
desembre 2017.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de 
l'ordre del dia.

5. PRECS I PREGUNTES
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El Sr. Torres pregunta si hi ha una rectificació del projecte de les obres de Maestría i s'ha 
augmentat el pressupost. La presidenta li comenta que sí i es demanarà tota la informació 
respecte d'això a Infraestructures. La Sra. Peñalver comenta també la possibilitat que com 
que el projecte està publicat al web, es faça el mateix amb la rectificació.

Així mateix, el Sr. Torres comenta que els veïns del barri reclamen un major nombre de llums 
nadalencs al barri. La presidenta li comenta que enguany s'ha realitzat una redistribució dels 
llums nadalencs que contemplen el  contracte d'enllumenat  especial,  que existeix  des de 
l'anterior legislatura, per a així comprendre més carrers, però a causa de l'existència d'un 
contracte en vigor no s’hi poden afegir més llums; no obstant això, des de Comerç s'han 
instal·lat banderoles nadalenques en les entrades principals de la ciutat.

La Sra. Zabalz, comenta que al carrer  Manuel Azaña, hi  ha un gual que no compleix la 
normativa dels metres d'entrada.

AV LA DUANA

El Sr. Serrano comenta que en la zona Gran Via davant d'Estepar no hi ha arbres i considera 
que s’haurien de posar, ja que a l'estiu no hi haurà ombres.

Considera el Sr. Serrano que hi ha un espill en la unió del carrer Serra d'Irta amb la ronda 
Sud a la Gran Via, que caldria llevar ja que ara no té cap sentit.

Creu necessari que es controle la gran velocitat de la zona de la Gran Via en el pont de 
l'Estepar o que s’hi instal·le algun sistema per a reduir-la.

Una vegada més,  comenta  que s’hauria  de tancar  l’entrada al  carril  situat  al  costat  del 
Consorci de Bombers per davall de la rotonda fins que el reparen ja que circulen els vehicles 
amb excessiva velocitat.

 

AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García pregunta per l'asfaltatge dels carrers i insisteix que han de parlar amb ell abans 
de començar.

Una vegada més comenta sobre l'enllumenat de les naus del grup Sant Andreu, ja que estan 
instal·lats els fanals i únicament s’haurien d'activar per al seu funcionament. La presidenta li  
comenta  que és  un tema de  l'urbanitzador;  no  obstant  això  es  passarà  al  departament 
d'Enllumenat.

AMPA ISIDORO ANDRÉS

Comenta la Sra. Latorre que han trencat ja dos vegades el vidre que està a l'entrada del 
col·legi, on posen els menús del menjador dels xiquets i xiquetes.

Informa que ha sigut testimoni presencial d'un atropellament a la rotonda de l'av. de València 
amb l’av. de Borriana ja que la gent no està habituada encara a la doble direcció, per la qual 
cosa s’hauria de revisar la fase semafòrica per a donar temps d'alguna manera als vianants 
a creuar amb tranquil·litat. La presidenta comenta que es traslladarà la petició a Mobilitat i  
Policia. 
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Pregunta el sentit d'haver tornat a pintar la ruta escolar, ja que aquesta no funciona en cap 
col·legi. La presidenta comentarà amb Educació què ha ocorregut amb aquestes rutes.

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez comenta que a la zona nova en la Gran Via–Estepar, a la zona del pàrquing 
s'estan dedicant a reparar cotxes i deixen les restes d'oli.

Pregunta també el Sr. Gómez sobre l'asfaltatge de Pi Gros. La presidenta li informa que ja es 
va traslladar la necessitat i l'àrea corresponent ho té en compte per a executar-ho.

Sol·liciten en la zona de la carretera d’Almassora que es replante el baladre, que es reposen 
els secs i que es canvien les papereres trencades que hi ha en els bancs.

Finalment el Sr. Gómez comenta que sol·licite per SMC 1608321, canviar els logotips de l'AV 
en el parc Roselló, en castellà i valencià.

AV TIR DE COLOM

El Sr. Sarria comenta que al carrer Onda, l'arbratge no s'ha reposat tot i el reg funciona en 
algunes zones però no en totes, per la qual cosa s’hauria de revisar.

Informa que en la zona d'escampament caní, situat al carrer Onda amb el  Riu Nervión, se 
n'ix la grava fora.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos sol·licita la neteja dels vidres de l'AV Perpetuo Socorro, ja que al seu dia van 
informar que s'havien netejat però no va ser així. 

Sol·licita que es poden les moreres de l'entrada del barri i la plaça.

Informa que hi ha persones al barri que es dediquen a trencar el quadre de llums que hi ha 
al parc i deixen a fosques alguns dels carrers, i van arribar a amenaçar el tècnic que va anar 
reparar-ho.  La  presidenta  li  informa  que  es  traslladarà  aquesta  petició  al  departament 
d'Enllumenat i a la Policia perquè controlen el tema.

ASSOCIACIÓ MUJERES 8 DE MARZO

La Sra. Hernández informa que les finestres de l'associació no tanquen bé.

AV MAESTRÍA

En les obres noves de Maestría, als carrers amples hi ha pilons col·locats. El Sr. López 
informa que s’hauria de donar una solució també en els cantons ja que s'utilitzen com a 
aparcament.  Als carrers Arquitecte Ros i  Vázquez Mella,  en els xamfrans no es podran 
posar i als cantons que s'utilitzen per a càrrega i descàrrega, caldrà donar una solució. La 
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presidenta comenta que el veïnat hauria de conscienciar-se amb la nova construcció, la qual 
ha millorat enormement l'accessibilitat del barri; no obstant això, es traslladarà a Urbanisme 
i Policia.

També comenta el Sr. López que caldria identificar la separació de la calçada i la vorera 
amb  algun  distintiu,  llums,  fluorescents  per  a  poder  diferenciar-les, ja  que  els  vehicles 
circulen per damunt de les voreres.

Respecte a la plaça, informa el Sr.  López que estan instal·lant la font, que s’haurien de 
posar bancs al voltant del joc nou ja que els que estan instal·lats estan allunyats per a 
control dels xiquets. També reclama una vegada més la placa amb el nom de la plaça.

Vol fer constar que al carrer República Argentina amb Jorge Juan, hi havia un rebaix que 
amb les obres noves han llevat i haurien de reposar-lo ja que és necessari.

En l'encreuament del Parc de l’Oest amb Vázquez Mella, el senyal de cediu el pas no el 
respecten i passen en contra direcció.

AMPA CEIP EXÈRCIT

La Sra. Tomás comenta que l'AMPA ha presentat un escrit perquè al matí en els horaris 
d'entrada i eixida hauria d'anar la policia o qui corresponga a col·locar les tanques al col·legi  
Exèrcit  per  a  evitar  problemes  amb  els  vehicles  a  l'entrada  i  eixida  dels  escolars.  La 
presidenta comenta que preguntarà perquè en eixe col·legi no hi ha policia.

AV SAN JAIME

El  Sr.  Ramos  comenta  que  en  l'activitat  dels  grafits  al  barri  també  han  pintat  un  en 
l'associació en el qual posa el nom d’aquesta.

I  quan són les 20:45 h de la data indicada en l'encapçalament,  com que no hi  ha més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària en done 
fe i, perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge juntament amb la presidenta del 
Consell Municipal de Districte Sud.
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